
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Welcome offer for account 

opening 迎新優惠 
BEA ball pen gift set    
精美原子筆禮品套裝 

New SupremeGold account 

開立顯卓理財戶口 
MOP100 cash coupon    

澳門幣 100 元現金劵 

Fee waiver  

豁免年費優惠 
Perpetual annual fee waiver for ATM card    

自動櫃員機卡永久豁免年費 

Deposit offer  

存款優惠 
Exclusive and preferential deposit rates    

專享高息存款  

Mortgage loan offer 

樓宇貸款優惠 
Preferential mortgage rates     
特惠按揭息率 

Investment offer  

投資優惠 
 Welcome gift of USB Flash after complete RAQ    

完成風險評估問卷，可獲贈 USB 儲存器 

 MOP200 reward for a successful fund subscription    
成功認購基金，可獲澳門幣 200 元獎賞 

Insurance offer 

保險優惠 
 MOP200 reward for a successful life insurance application  

成功申請人壽保險，可獲澳門幣 200 元獎賞 

 15% premium discount for the first-year premium for a successful  
Household Protection Insurance or Personal Protection Insurance application 
「家居綜合保」或「個人意外保」可享首年保費 85 折優惠 

 20% premium discount on a Travel Protection Insurance application 
「旅遊樂全保」可享保費 8 折優惠 

Handling fee discount offer 

手續費優惠 
50% discount of handling fee of a normal telegraphic transfer service 

申請電匯之手續費可享半價優惠 
 

Terms and Conditions: The offers are valid from now until 31st December, 2017. The above offers are only applicable to the staff of The University of Macau. The staff of 
The University of Macau must present the staff card upon account opening and/or apply any banking products & services at BEA Macau Branch in order to enjoy the 
above offers. The above information is for reference only.  All offers are subject to BEA Macau Branch’s final approval.  BEA Macau Branch reserves the sole right to 
vary or cancel the above offers and/or amend or alter these Terms & Conditions at any time without prior notice.  In the event of any dispute, the decision of BEA 
Macau Branch shall be final and conclusive. 
 

條款及細則：優惠適用於由即日起至 2017 年 12 月 31 日期間。以上優惠僅適用於澳門大學職員。澳門大學職員於開立賬戶或申請銀行服務時，必須出示會員証，方可享上述優惠。

上述資料僅供參考用途。所有優惠必須以東亞銀行澳門分行最終批核為準。東亞銀行澳門分行保留隨時更改或取消此優惠計劃及/或修改此條款及細則之權利，毋須事前通知。如有    

任何爭議，以東亞銀行澳門分行所作的決定為最終及不可推翻。 

 


